
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 11. oktober 2022 kl. 19.00 

 

Svend Aage Johanesson udeblevet uden afbud. Lars Winther udeblevet med afbud. 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 12. september 2022 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver ajourført. 

 

2. 

Bentes bunke. Et par beboerhenvendelser blev drøftet, og vil blive besvaret. Forsikringssagen vedr. et påkørt 

elskab er afsluttet og henlægges. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Niels undersøger, hvem der har ansvaret for reparation af en fordybning i asfalten 

ved indkørslen til etape 15.  

 

4. 

Orientering fra kasserer. Stefan omdelte budgetopfølgning. Diesel forbruget er stigende, og vores 

investeringer er negative, ellers ser tallene fine ud. Stefan og Bente igangsætter indkøb af ny PC og printer til 

kontoret. Et brev fra Skattestyrelsen vedr. udbytteskat for foreninger bliver behandlet af Stefan. 

 

5. 

Orientering fra hjemmeside. Søren tilretter hjemmesiden. Søren fremlagde forslag om at etablere en app 

”Min forening”, som kan erstatte hjemmeside og facebook-profil. Søren demonstrerer for bestyrelsen ved en 

senere lejlighed og herefter tages stilling til forslaget. 

 

6. 

Orientering fra generalforsamling og medlemsdatabase. Svend Aage udeblevet uden afbud. 

 

7.  

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Ingenting. 

 

8. 

Orientering fra næstformand, region og kommune. Lars udeblevet med afbud. 

 

 9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Jørn har udbedret de mangler på legepladserne, som inspektionsrapporterne 

har påvist. Der udestår en ny fjeder til vippedyret på Solvangen. Den er undervejs. Service-aftalen 

vedrørende fitness-redskaberne er ophørt, da firmaet er lukket. Kathe er i kontakt med et andet firma, der har 

opkøbt varelageret, og kan bestille reservedele der. Jørn udfører indtil videre service på fitness-redskaberne. 

Kathe undersøger priser på udvidelse af fitness-parken. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Der er fældet nogle træer på et par af boligvejene i etape 4. Mogens 

indhenter tilbud på fældning af en del store træer i etape 5. Et par beboerhenvendelser vedrørende ønske om 

fældning af træer blev drøftet og vil blive besvaret. Fremlæggelse af kvalitetsbeskrivelse på træer og græs 

blev udsat til næste møde. 

 

11. 

Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


